



姓名: 王彦力  
职务: 律师  
邮箱: wangyanli@highking.com.cn  
电话: 010-81963666  
传真: 010-67251388

Name: Yanli Li  
Position: Lawyer  
Mailbox: wanyanli@highking.com.cn  
Phone: 010-81963666  
Fax: 010-67251388

### 教育背景

中国政法大学法学学士、民商法学院民商法专业硕士。

### Education

Bachelor at Law, China University of Political Science and Law.  
LL.M at civil and commercial law.

### 专业经历

王彦力律师在公司法律事务、企业改制重组、收购兼并、企业投资、银行金融等领域已积累了十余年的执业经验,曾经为大型国有企业、民营企业、金融机构提供过诉讼及非诉讼等各类法律服务,担任多家国内知名企事业单位的常年法律顾问,并为多家大型投资企业项目收购提供了尽职调查、方案设计、项目管理等全方位的法律服务。

### Professional Experience

As an associate attorney at Highking Law Firm, Attorney Wang has accumulated more than ten years experience in the area of companies' legal affairs, corporate restructuring, mergers and acquisitions, investment, and project finance. She has provided litigation and non-litigation service for large state-owned enterprises, private enterprises, and financial institutions, and has been legal counsel for many well-known domestic enterprises and institutions. The legal service she has provided includes due diligence, project design, project management and other relevant legal services.

### 执业领域及专长

王彦力律师主要执业领域包括:企业重组、改制、合并、资产并购、承包、租赁、对外投资、企业股权转让等非诉业务;资产管理公司债权处置、诉讼、仲裁业务;商业银行信贷审核、金融房地产业务(抵押、融资等)、借款纠纷等诉讼及非诉业务;在公司法、合同法等业务上尤为擅长。

### Practice Areas

The major practicing areas of Attorney Wang are corporate reorganization, restructuring, mergers, asset acquisition, contracting, leasing, foreign investment, equity transfer and other non-litigation business; disposal of non-performing loans, litigation and arbitration; commercial bank credit audit; project finance; and real estate business (mortgage, financing). She is particularly skilled in corporate law and contract law.

王彦力律师在从事律师工作以来,办理了多起经济、民事、刑事案件及非讼业务,以优质的服务赢得了当事人的肯定和好评。参与多种类型的企业收购、兼并、融资业务,公司清算以及国有企业股权转让等项目。深入研究拍卖法律业务,对此类业务事项有独到见解。

Attorney Wang has undertaken a number of economic, civil and criminal cases. She has also participated in various types of enterprise mergers and acquisitions, financing, corporate liquidation, transfer of state-owned enterprises' equity and other projects. She has rich knowledge of auction related regulations.

### 工作语言

中文 英文

### Language Skills

Mandarin and English